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ZIN IN SEKS MAAR GEEN ZIN IN GEDOE? DAN 
BOEK JE TOCH EEN GIGOLO VAN THE 
MEN'S COMPANY. DEZE MANNEN WETEN 
RAAD MET VROUWEN VAN ONZE 
LEEFTIJD. “JE MOET ALLEEN NIET 
ZEGGEN DAT JE MIJN MOEDER 
HAD KUNNEN ZIJN.”

jongenslieve

       PORTRETTENTEKST  MEREL BRONS FOTOGRAFIE CORNELIE TOLLENS



SAAR MAGAZINE

3736
SAAR MAGAZINE

37
SAAR MAGAZINE

36

       PORTRETTEN

‘ Vroeger werd ik gepest. Door dit 
werk leer ik mezelf te waarderen’

Lucas (27) werkt in het onderwijs en is personal trainer. Via via rolde hij het vak in. 
“Oudere vrouwen zijn vaak vreselijk nieuwsgierig. Ze willen nieuwe dingen leren.”

“Vaak willen de vrouwen met wie ik afspreek niet 
eens per se seks. Het gaat ze om de ‘boyfriend expe-
rience’. We gaan uit eten, ik bied een luisterend oor, 
ik geef een lekkere massage en bezorg ze een mooie 
avond. En ja, soms eindigen we in bed, maar lang 
niet altijd. Het gaat me ook niet om het geld, ik vind 
het leuk om iemand een voldaan gevoel te geven, 
dat is het belangrijkste. 
Ik vraag mijn klanten altijd naar de reden dat ze een 
escort inhuren en dan hoor ik zoveel verschillende 
verhalen. Ze zijn getrouwd en hun seksleven is in 
een sleur beland. Ze zijn nog niet zo lang gescheiden 
en missen het intieme, maar hebben geen zin om de 
kroeg in te gaan om daar een man op te pikken. 
Ik vertel ze over mijn eigen ervaringen, maar ik 

probeer een groot deel van mijn leven wel privé te 
houden. Inmiddels heb ik een nieuwe relatie, maar 
ik ben met dit werk begonnen toen ik dik een jaar 
geleden opeens single was. In het uitgaansleven 
kwam ik een koppel tegen dat als escort werkte. Ik 
was geïntrigeerd, wilde er alles over weten en vond 
het meteen een spannend idee. En ja, we hadden 
ook een leuke avond samen. Die twee moedigden 
me aan: dat is misschien iets voor jou, dat past wel 
bij je! Zo ben ik ermee begonnen.
Ik kan niet anders zeggen dan dat ik het werk als 

gigolo geweldig vind. Zeker in combinatie met 
mijn andere banen in het onderwijs en als personal 
trainer. Vroeger had ik een laag zelfbeeld en werd ik 
gepest, door dit werk leer ik mezelf ook steeds meer 
te waarderen. 
Meestal heb ik zo’n vier tot vijf dates per maand. Die 
zijn allemaal totaal verschillend. Soms koppeltjes 
die na jarenlang samen een keer iets spannends 
willen ervaren. Of vrouwen alleen. Wat ze van me 
verlangen, varieert nogal. Maar wat ik wel zie, is dat 
iets oudere vrouwen vaak vreselijk nieuwsgierig zijn. 
Ze willen graag nieuwe dingen meemaken en leren. 
Ze houden van kinky. Als ik vertel dat ik allerlei cur-
sussen heb gevolgd op dat gebied, over bijvoorbeeld 
spanking en choking, hangen ze aan mijn lippen. 
Vaak roepen ze in de slaapkamer in eerste instantie: 
‘Vol gas!’ maar als ze dan merken dat ik met mijn 27 
jaar soms net wat meer energie heb, vragen ze me 
toch rustiger aan te doen. Wat ik niet zo leuk vond, 
is toen een van mijn klanten zei: ‘Ik had je moeder 
kunnen zijn.’ Het was grappig bedoeld, maar voor 
mij werkte het als een afknapper. Daar wil ik niet 
over nadenken. 
Ik wil graag een studie tot seksuoloog of sekscoach 
gaan volgen. Ik vind seks zó interessant, lekker en 
bijzonder. Het kan zoveel met iemand doen. Een 
klant verwoordde het laatst heel goed en zei: ‘Het 
werkt beter dan de therapie die ik al jaren heb.’ En 
dat geloof ik.”

‘ Oudere vrouwen 
houden van kinky’
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Jordan (30) wil graag aan alle verwachtingen voldoen, ze het liefst overtreffen. 
“Maar dit werk is niet makkelijk. Vrouwen zetten niet zomaar een knop om.”

“Na een periode in het buitenland kwam ik terug 
naar Nederland, en ik was toe aan een nieuwe 
uitdaging. Ik geniet van seks en van het geven van 
plezier. Het zou haast zonde zijn om die ervaring 
en passie voor mezelf te bewaren. 
Werken als gigolo leek me spannend. Voor het geld 
hoef ik het niet te doen, want ik heb een prima 
baan. Ik vind het wel een bijzonder idee om iemand 
een ‘service’ te bieden die er echt toe doet. 
Het werk is niet makkelijk. Vrouwen zetten niet 
zomaar een knop om en zijn niet alleen puur op 
zoek naar seks. Ze zoeken echt iets speciaals. Mijn 
taak is om zo snel en zo precies mogelijk te analy-
seren wie deze vrouw is, wat ze nodig heeft en hoe 
ik daarin voldoe. Seksueel verlangen is een fragiele 
emotie, als ik de verkeerde inschatting maak is het 
zo weer weg. Ik wil dat ik op z’n minst aan haar 
verwachtingen heb voldaan, maar het liefst heb 
overtroffen natuurlijk.
Wat vrouwen van me willen, verschilt. Natuurlijk 
verwachten ze de fysieke performance, maar die 
is vaak van ondergeschikt belang. In veel geval-
len ben ik haast een psycholoog en probeer ik te 
begrijpen waar haar behoeftes liggen. Soms weet 
een vrouw dat zelf nog niet en help ik haar dat te 
ontdekken. Deze rol ligt me wel, dat weet het bu-
reau waarvoor ik werk ook. Naast bepaalde fysieke 
kwaliteiten is mijn aanpassingsvermogen waar-
schijnlijk mijn sterkste punt.
Soms is een vrouw net gescheiden of is haar man 
overleden. Of ze hebben een slechte seksuele 

ervaring. Ze hebben langere tijd geen seks gehad 
en zijn op zoek naar een nieuwe introductie. Of het 
zijn zakenvrouwen die precies weten wat ze willen. 
Ze willen verzekerd zijn van een bepaalde kwaliteit, 
ervaring en intuïtieve kennis van het vrouwelijk 
lichaam. In combinatie met een uithoudingsver-
mogen dat andere mannen niet hebben. Als je mij 
boekt heb je geen gedoe, geen zorgen of emotionele 
bagage. 

Regelmatig krijg ik vrouwen die niet kunnen 
klaarkomen of die een ander soort orgasme willen 
ervaren. Ze schamen zich of denken dat ze het niet 
kunnen. Tegenover mij hoeven ze zich niet in te 
houden en ik kan ze laten zien dat het wél moge-
lijk is. Ik zorg ervoor dat ze zich zo op hun gemak 
voelen dat het wel lukt. Ik ben er maar met één doel 
en dat is hun genot. Over het algemeen is het geen 
hogere wiskunde, maar een kwestie van de juiste 
knopjes indrukken dan wel bijstellen. Wanneer ze 
klaarkomen, is dit soms een emotionele ervaring 
en word ik bedankt. Dat is toch mooi? Het geeft ze 
iets dat ze in hun volgende relaties met zich mee 
kunnen nemen. Ik kan ze een stap verder helpen, 
dat kun je bijna in geen enkel ander beroep op deze 
manier. Het is vaak life changing, dat is voor mij de 
grootste reden om dit met zoveel plezier te doen.”

‘ Als ze klaarkomen,  
word ik bedankt.  
Dat is toch mooi?’

<

‘Ik help vrouwen ontdekken 
wat ze lekker vinden’

       PORTRETTEN
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‘ Ze vond het moeilijk om zich 
uit te kleden, maar al snel was 
ze alle schaamte voorbij’

Marcus (37) wordt iedere keer weer blij van de glimlach van zijn klanten.  
“Ik kan de onzekerheid van vrouwen wegnemen en ze weer laten stralen.” 

“Via social media werd ik regelmatig door vrouwen 
benaderd. We raakten aan de praat, maakten en 
afspraak en belandden in bed. Opeens dacht ik: 
waarom maak ik daar niet mijn business van? Ik 
hou van mensen, ben heel sociaal. Het zit in mijn 
bloed om het anderen naar de zin te maken. Dat 
deed ik vroeger voor mijn klanten als opticien en 
op dit moment ook als MC op festivals. En dus als 
gigolo. De glimlach op iemands gezicht, maakt mij 
gelukkig.
Ik ben er open over dat ik dit werk doe. Toen ik het 
aan mijn familie vertelde, reageerde iedereen ook 
rustig. Ik schaam me er niet voor, het is mijn eigen 
keuze. Ik doe het niet omdat ik geld nodig heb of 
omdat iemand me dwingt. Maar gewoon omdat ik 
het leuk en bijzonder vind, al twaalf jaar. Ik heb een 
relatie en mijn vriendin weet ook dat ik dit met de 
goede intenties doe. Ik benader mijn werk profes-
sioneel, dus hoeft het wat mij betreft onze relatie 
niet in de weg te staan. Ik maak met mijn klanten 
een echte verbinding en gevoelens komen dichtbij, 
maar op het moment dat ik de deur uitloop, kan 
ik die ervaring gelukkig ook achter me laten. Het 
knopje gaat weer even uit en ik ga verder met mijn 
leven, naar huis. 
Vrouwen die mij boeken zijn op zoek naar een 
nieuwe seksuele ervaring, op een veilige manier. Ze 
willen zich weer helemaal vrouw kunnen voelen. 
Ze zijn al een tijdje alleen of hebben bijvoorbeeld 
in het verleden te maken gehad met seksueel 
misbruik. Ik had laatst een vrouw die dat had 

meegemaakt. Ik heb haar heel voorzichtig laten 
zien dat ze er ook van mag genieten. Haar even in 
het middelpunt gezet. Dat iemand zich zo comfor-
tabel voelt binnen een paar uur en toestaat dat ik 
dichtbij kom, op zo’n kwetsbaar moment, maakt 
me dankbaar voor dit werk. Vrouwen die al wat 
ouder zijn, kunnen soms makkelijk hun gêne laten 
varen. Ze hoeven zich niet meer te bewijzen en zijn 
daarom losser in bed. Ik had laatst een vrouw die 
na een scheiding veel was afgevallen. Ze voelde 
zich onzeker over haar nieuwe lijf. Haar vrienden 
hadden haar een gigolo cadeau gedaan. Even vond 
ze het moeilijk om haar kleding uit te trekken, 
maar al snel was ze alle schaamte voorbij en heb-

ben we een heerlijke avond gehad. Ook heb ik al 
een paar keer vrouwen gehad van wie hun borsten 
waren geamputeerd. Ze voelen zich onzeker over 
hun lichaam. Ik kan die onzekerheid zo wegnemen 
dat hun baas de volgende dag zelfs opmerkt: ‘Wat 
loop jij te stralen!’
Ik krijg ook regelmatig stellen die mij boeken voor 
‘erbij’. Mannen vinden het spannend om hun 
vrouw bezig te zien met iemand anders. Dit kan 
een relatie echt ‘opspicen’. Om te zien hoe zo’n stel 
weer dichter bij elkaar komt, is prachtig!”

‘ Haar vrienden deden haar 
een gigolo cadeau’

<
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‘ We zijn niet allemaal van  
die brede Chippendales die 
van wanten weten’

       PORTRETTEN

“Gigolo worden is niet een baan waar je als kleine 
jongen van droomt. Het komt op je pad en dan 
denk je erover na. Het standaard kantoorleven pas-
te me niet meer, ik wilde buiten de lijntjes kleuren. 
Dit trok me aan. Je moet het niet doen voor het 
geld of omdat je gek bent van vrouwen. Je doet het 
omdat je een baan wilt waarin je écht jezelf kan 
zijn en iets kan betekenen voor een ander. Mijn 
nieuwsgierigheid overwon en toen ik uit duizenden 
aanmeldingen werd geselecteerd door het bureau, 
ging ik enthousiast aan de slag. 
Op dit beroep rust een taboe. Mensen vinden het 
raar en kijken er op een platte manier naar. Alsof 
gigolo’s of escorts allemaal van die brede Chip-
pendalestypes zijn, die van wanten weten als het 
op vrouwen aan komt. Zo zie ik het niet. En de 
verschillende liefdespartners die ik in de afgelopen 
jaren heb gehad, gelukkig ook niet. Sommige vrou-
wen reageerden goed op mijn werk, anderen von-
den het maar niks. Ik ben van mening dat zolang je 
het in goed overleg doet, het geen obstakel hoeft te 
zijn. Ik heb nooit geheimen voor mijn liefdespart-
ners gehad. Al wil dat niet zeggen dat ik alle details 
van een date vertel, dat vind ik niet kies. Maar ik 
vind wel dat wanneer je een relatie hebt je niet ván 
elkaar bent, maar mét elkaar. Elkaar vrijheid geven 
om te kunnen zijn wie je bent, maakt de relatie be-
ter. Natuurlijk gaat dit op een bepaalde manier wel 
ver; ik geef veel van mezelf en ben ook intiem met 
andere vrouwen. Maar als je daar allebei oké mee 

bent, is daar niks mis mee, toch? 
Een vrouw die mij boekt, heeft er vaak lang en veel 
over nagedacht. Over getwijfeld, weer afgebeld. Ze 
vindt zichzelf soms niet mooi genoeg, denkt dat ze 
het niet goed doet. Maar na afloop is dat zelfbeeld 
meestal totaal veranderd, omdat ze zich gezien 
voelde en ze oprechte aandacht heeft ervaren. 
Mijn klant hangt niet binnen een paar tellen in de 
gordijnen voor een wilde vrijpartij. Zo werkt het 
niet, zo’n date gaat om veel meer dan dat. Sowieso 
omdat iedereen verschillend is, ook in bed. 
Ik heb het er wel eens met een seksuoloog over 
gehad: wat wij als gigolo aan een vrouw kunnen 
bieden, is haast hulpverlening. De vrouwen komen 
met zoveel verschillende verhalen bij me. Ze 

komen uit moeilijke relaties, hebben een misbruik-
verleden of voelen zich binnen hun huwelijk niet 
gezien. Ze hebben vaak moeite met intimiteit. Na 
een boeking valt er iets van hun schouders. Er 
komt helderheid, ze kunnen weer door. Eigenlijk 
zouden veel meer vrouwen hier gebruik van moe-
ten maken, daar ben ik van overtuigd. Ik rijd na 
zo’n afspraak altijd met een gevoel van dankbaar-
heid naar huis.”

Dean (45) ontdekte dat hij als gigolo echt het verschil kan maken.  
“Er komt helderheid, ze kunnen weer door. Veel meer vrouwen zouden 
hier gebruik van moeten maken.”

<

‘Ik geef veel 
van mezelf’
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‘ Ze hebben huidhonger. Ik ben 
met niets anders bezig dan de 
klant en dat voelen ze’

“Is gigolo-werk niet iets voor jou? Dat werd me rond 
mijn twintigste een paar keer door bedpartners 
gevraagd. ‘Gigolo? Wat zeg jij nou!’ was mijn eerste 
reactie. Maar toen ik later aan het daten was met 
een vrouw die als escort werkte, ging het gesprek er 
weer over. Ik laat mensen zich op hun gemak voelen, 
schijnt. Ik ben niet alleen maar bezig ben met me-
zelf, maar ook met het genot van de ander. Dan kun 
je ook barman worden, zou je zeggen. Maar met de 
combinatie van bovenmatig talent in bed (zo werd 
gezegd), klopt het beroep van gigolo toch net iets 
meer. Daar kwam ik zo’n drie jaar geleden achter.
Voordat ik eraan begon heb ik het mijn familie en 

een aantal vrienden voorgelegd. Sommige vrienden 
waren kritisch, vroegen zich af of ik wel de goede 
weg in sloeg. Maar mijn familie was positief. Mijn 
moeder was in eerste instantie bang dat ik me in 
een schimmig circuit zou begeven of te maken zou 
krijgen met mensenhandel. Toen ze de website had 
bekeken, was ze ook om.  Ze hoort met veel belang-
stelling mijn verhalen aan en vindt het bijzonder 
wat ik voor een ander kan betekenen. Ze leest ook 
altijd de recensies van de vrouwen. ‘Wat mooi dat jij 
ervoor kan zorgen dat die vrouw nu beter in haar vel 

zit,’ zegt ze dan. 
Het leukste aan dit werk is dat ik iemand kan laten 
voelen dat ik echt op dat moment voor die persoon 
beschikbaar ben, zowel emotioneel als fysiek. Want 
dat is hoe ik het aanpak; ik ben op dat moment met 
niets anders bezig dan mijn klant en dat voelen ze. 
Ze hebben huidhonger, behoefte aan aanraking. 
Natuurlijk kunnen ze een dronken gast uit de kroeg 
oppikken. Die komt klaar en dat was het weer. Daar 
heb je niks aan en met een beetje pech blijft hij 
nog appen ook. Daar zitten mijn klanten niet op te 
wachten. Ze willen een totaal andere ervaring, no 
strings attached. Laatst vertelde een vrouw: ‘Ik heb 
in jaren niet zo goed geslapen als na onze date. Daar 
kan jarenlange therapie niet tegenop.’ Ik maak echt 
het verschil, met mezelf als instrument. 
Ik zou willen dat dit beroep genormaliseerd wordt, 
maar helaas is dat niet zo. Ik kan niet bij mijn ande-
re baan vertellen wat ik doe, want dan word ik met 
zekerheid ontslagen. Ook vertel ik het niet meer 
aan nieuwe mensen die ik ontmoet. Het is voer voor 
roddel en achterklap. 
Een keer was ik bij een vrouw waar ik me zelf niet 
op mijn gemak voelde. Haar huis was vies, ze had 
honden en katten. Ook haar eigen hygiëne liet te 
wensen over. Al is dit wel heel uitzonderlijk, het 
gebeurt verder nooit. En ja, ik was trots dat ik mijn 
grenzen heb aangegeven.” 

Nathan (31) is er trots op dat hij ervoor kan zorgen dat vrouwen beter in hun vel 
komen te zitten. “Natuurlijk kun je ook een gast uit de kroeg oppikken. Die komt 
dan klaar en dat was het weer.”

‘ Mijn moeder leest 
mijn recensies’
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